

2002

CHAPTER 48

CHAPITRE 48

**An Act to Amend the
Tobacco Tax Act**

**Loi modifiant la
Loi de la taxe sur le tabac**

Assented to December 20, 2002

Sanctionnée le 20 décembre 2002

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète :

1 Paragraph 22(1)(g) of the Tobacco Tax Act, chapter T-7 of the Revised Statutes, 1973, is repealed and the following is substituted:

1 L'alinéa 22(1)g de la Loi de la taxe sur le tabac, chapitre T-7 des Lois révisées de 1973, est abrogé et remplacé par ce qui suit :

(g) respecting the keeping of records by vendors, including requiring the keeping of records by vendors and the length of time that such records shall be kept;

g) concernant la tenue de registres par les vendeurs, y compris, exigeant la tenue de registres par les vendeurs et la période pendant laquelle ces registres doivent être tenus;

2 This Act comes into force on a day to be fixed by proclamation.

2 La présente loi entre en vigueur à la date fixée par proclamation.